
Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Sesja 

Protokół nr 65 

LXV Sesja w dniu 22 czerwca 2023  

Obrady rozpoczęto 22 czerwca 2023 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 15:38 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Basarab 

2. Hanna Caban 

3. Mirosław Dziewiałtowicz 

4. Olga Grajek 

5. Krzysztof Grzywnowicz 

6. Marek Leciaho 

7. Roman Marciniak 

8. Barbara Płomińska 

9. Krzysztof Psykała 

10. Tomasz Rymaszewski 

11. Anna Sianos  

12. Andrzej Staszak 

13. Jolanta Szymczak 

14. Denis Tomala 

1. Sprawy organizacyjne: 
a) otwarcie, 

b) stwierdzenie quorum. 

 

 

Przewodniczący Rady otworzył posiedzenie, powitał Wszystkich zgromadzonych, poprosił  

o potwierdzenie obecności.  

Przewodniczący złożył wniosek formalny o rozszerzenie porządku obrad o dodanie w punkcie 8 

podpunktu i) Druk nr 12. 

 

Głosowano w sprawie: 
poszerzenie porządku obrad – Druk nr 12 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 



Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala. Opinia pozytywna 

 

 

Przewodniczący złożył wniosek formalny o rozszerzenie porządku obrad o dodanie w punkcie 8 

podpunktu j) Druk nr 13 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

 

Dyskusja dotyczyła terminu wprowadzania druków/uchwał na sesję. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
poszerzenie porządku obrad – Druk nr 13 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 
 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcie porządku sesji po zmianach.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 
 

 

2. Przyjęcie protokołu z: 
 

a) LXIV Sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 25 maja 2023 r. 

 

Brak dyskusji 

 

Głosowano w sprawie: 
LXIV Sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 25 maja 2023 r..  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

 

 

3. Informacja z przygotowania miejscowości do sezonu letniego 2023 r. w zakresie: 
a) bezpieczeństwa na wodach; 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Zaproszony Gość – Pan Piotr Foltyn 

Brak dyskusji 

 

b) bezpieczeństwa publicznego; 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Zaproszony Gość – Major Straży Granicznej w Kołobrzegu Beata Okulińska, 

- Starszy Brygadier Krzysztof Makowski Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej 

w Kołobrzegu, 

- Młodszy Aspirant Jakub Walczak Posterunek Policji w Ustroniu Morskim, 

- Andrzej Staszak 

 

Dyskusja dotyczyła konsekwencji za fałszywe alarmy spowodowane wadliwą instalacją 

przeciwpożarową. 

 

c) imprez artystycznych; 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Zaproszony Gość – Sylwia Chyła - GOK 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Hanna Caban 

- Marek Leciaho 

- Andrzej Basarab 

- Olga Grajek 

- Bernadeta Borkowska 

 

Dyskusja dotyczyła powodu rezygnacji z corocznego festiwalu Satyry i Humoru „Morka”, finansów 

przeznaczonych na tę imprezę, sporządzonych wniosków, podejmowanych decyzji, współpracy 

Urzędu Gminy z GOK w sprawie odbywających się koncertów i imprez. 

 

d) spraw komunalnych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Zaproszony Gość – Sławomir Konarski - GOSiR 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Andrzej Staszak 

- Marek Leciaho 

- Mirosław Dziewiałtowicz 



- Hanna Caban 

- Tomasz Rymaszewski 

- Bernadeta Borkowska 

- Justyna Lasota – Wasicka – Referat IK 

 

Dyskusja dotyczyła możliwości ustawienia koszy do segregacji na plaży; problemu z oznakowaniem 

drogi rowerowej na promenadzie w znaki poziome i pionowe, informacji o zmianie organizacji ruchu 

międzynarodowej trasy R-10 przy włączeniu się do ruchu na drogi gminne i powiatowe, 

bezpieczeństwa rowerzystów przy zejściu nr 17 przy miejscowości Wieniotowo – zjazd ze ścieżki na 

zakręcie 20/ 30 metrów wcześniej, wykorzystania środków gminnych na doprowadzenie bezpiecznej 

ścieżki do zejścia nr 17, terminu oddania nowej ścieżki rowerowej przedłużonej do granicy z gminą 

Będzino (umowa ZIT), ewentualnego dofinansowania ze środków unijnych. 

 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał Rady Gminy Ustronie Morskie oraz 

informacja o przeprowadzonych przetargach – dyskusja. 
 

Sprawozdanie oraz informację przedstawiła Wójt Gminy Bernadeta Borkowska. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Bernadeta Borkowska 

- Andrzej Staszak 

 

Dyskusja dotyczyła uchwał w realizacji szczególnie uchwały nr 64/495/2023 z dnia 25.05.2023 r. 

 

 

5. Głos mieszkańców. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jadwiga Owczarzak-Jastrzębska 

- Aldona Kordys 

- Grzegorz Czachorowski 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Olga Grajek 

- Bernadeta Borkowska 

- Mirosław Dziewiałtowicz (Ad Vocem) 

- Marek Leciaho 

- Tomasz Rymaszewski 

- Roman Marciniak 

- Andrzej Basarab 

- Remigiusz Masina – Refarat IK 

 

Dyskusja dotyczyła budowy kompleksu żłobkowo-przedszkolnego przy ul. Górnej w Ustroniu 

Morskim, gminnego terenu, z którego korzystali mieszkańcy ulicy w ramach parkingu dla turystów, 

na którym powstał plac budowy i składowiska materiałów; wypracowania wspólnego kompromisu 

i porozumienia; strefy płatnego parkowania oraz zwolnienia z opłat mieszkańców; segregacji 

odpadów na plaży; zwiększenia imprez dla turystów; inwestycji zmniejszających koszty utrzymania 

nowo wybudowanych obiektów,  

 

 



 

6. Rozpatrzenie „Raportu o stanie gminy Ustronie Morskie za 2022 r.” 

 

a) Raport o stanie gminy przedstawiła Wójt Gminy Bernadeta Borkowska. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Bernadeta Borkowska 

- Marek Leciaho 

- Tomasz Rymaszewski 

- Andrzej Staszak 

- Krzysztof Grzywnowicz 

 

b) debata nad raportem o stanie gminy Ustronie Morskie za 2022 r.: 

 

1) głos radnych, 

 

Dyskusja dotyczyła braku aktywności strażackiej orkiestry dętej „Morka”; rodzinnych ogródków 

działkowych, genezy powstania ogródków, wpływów finansowych do gminy za użytkowanie, 

przeprowadzonych kontroli oraz braku w/w informacji w raporcie; podanych ilości wyciętych drzew 

przez Urząd Gminy oraz przez prywatnych właścicieli; zatrudnień i zarobków w gminie, różnic w 

zarobkach urzędników, rotacji pracowników; zwiększenia zainteresowania nad plażą i morzem dla 

turystów niż rozbudową infrastruktury dróg; ośrodka zdrowia i szybu windy odnośnie kar za 

bezumowne korzystanie, wypowiedzenia umowy oraz ewentualnego przeniesienia windy po 

konsultacji z projektantem. 

 

2) głos mieszkańców. 

 

Brak dyskusji 

 

c) głosowanie w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Ustronie Morskie: 

 

1) Druk nr 1 – w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Ustronie Morskie – podjęcie 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1 – w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Ustronie Morskie – podjęcie 

uchwały..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

 

Uchwała nr LXV/499/2023 w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Ustronie została 

podjęta jednogłośnie. 
 

 



7. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok 2022: 

 

a) Sprawozdanie z wykonania budżetu przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Elżbieta Macek  

 

b) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie Oddział w Koszalinie w 

sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Ustronie Morskie sprawozdaniu z 

wykonania budżetu gminy za 2022 rok – opinia pozytywna. 

 

c) wystąpienie przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Olgi Grajek, przedstawienie wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium z wykonania budżetu gminy za rok 2022 – wniosek 

przyjęty jednogłośnie 

 

d) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie Oddział w Koszalinie o 

przedmiocie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w sprawie absolutorium z 

wykonania budżetu gminy za rok 2022 – opinia pozytywna. 

 

e) Druk nr 2 – w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Ustronie Morskie za 2022 

rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ustronie Morskie za 2022 rok – dyskusja, 

podjęcie uchwały. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Denis Tomala 

- Andrzej Basarab 

- Marek Leciaho 

 

f) wystąpienie przewodniczącego Komisji Budżetu Denisa Tomali – Komisja Budżetu w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Ustronie Morskie za 2022 rok oraz sprawozdania 

z wykonania budżetu Gminy Ustronie Morskie za 2022 rok wydała opinię pozytywną. 

 

Dyskusja dotyczyła wykonanego budżetu, zrealizowanych inwestycji, przekazu informacji – dobrej 

komunikacji, małego długu publicznego. 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 2 – w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Ustronie Morskie za 2022 

rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ustronie Morskie za 2022 rok – dyskusja, 

podjęcie uchwały..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, 

Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , 

Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Leciaho 

 



Uchwała nr LXV/500/2023 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Ustronie 

Morskie za 2022 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ustronie Morskie za 2022 rok 

została podjęta większością głosów. 
 

 

f) Druk nr 3 – w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2022 – dyskusja, podjęcie 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 3 – w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2022 – dyskusja, podjęcie 

uchwały..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, 

Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , 

Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Leciaho 

 

Uchwała nr LXV/501/2023 w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2022 została 

podjęta większością głosów. 
 

8. Przedstawienie projektów uchwał: 

 

a) Druk nr 4 – w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ustronie Morskie na 2023 rok. 

dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Elżbieta Macek  

- Marek Leciaho 

- Andrzej Staszak 

 

Przedstawienie opinii Komisji Budżetu – Przewodniczący Denis Tomala– Komisja Budżetu w 

sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ustronie Morskie na 2023 rok wydała opinię 

pozytywną. 

 

Dyskusja dotyczyła wyjaśnień wydatków OSP Kukinia – wyszczególnienia zakupu sprzętu; 

wydatków związanych z usługą prawną – zabezpieczenie środków na podpisanie umowy z kancelarią 

prawną; urealnienia wydatków związanych z doposażeniem szkoły w miasteczko rowerowe oraz z 

dofinansowaniem na zakup wyświetlaczy prędkości na przejściach. 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 4 – w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ustronie Morskie na 2023 rok. dyskusja, 

podjęcie uchwały. 

 



Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Roman Marciniak, Barbara Płomińska 

 

Uchwała nr LXV/502/2023 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ustronie Morskie na 

2023 rok została podjęta jednogłośnie. 
 

b) Druk nr 5- w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustronie Morskie na lata 2023-

2036- dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek 

 

Przedstawienie opinii Komisji Budżetu – Przewodniczący Denis Tomala– Komisja Budżetu w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustronie Morskie na lata 2023-2036 wydała opinię 

pozytywną. 

 

Brak dyskusji 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 5- w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustronie Morskie na lata 2023-2036- 

dyskusja, podjęcie uchwały..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Roman Marciniak, Barbara Płomińska 

 

Uchwała nr LXV/503/2023 w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustronie Morskie na 

lata 2023-2036 została podjęta jednogłośnie. 
 

c) Druk nr 6- w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/288/2021w sprawie określenie górnych stawek 

opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Ustronie Morskie, za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych oraz opróżnienia zbiorników bezodpływowych lub osadników 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych - dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kinga Kurkowska Kierownik Referatu Ochrony Środowiska. 



 

W dyskusji wzięli udział: 
- Kinga Kurkowska 

 

Brak dyskusji 

 

Przedstawienie opinii Komisji Komunalnej – Przewodniczący Andrzej Staszak– Komisja Komunalna 

wydała opinię pozytywną. 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 6- w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/288/2021w sprawie określenie górnych stawek 

opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Ustronie Morskie, za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych oraz opróżnienia zbiorników bezodpływowych lub osadników 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych - dyskusja, podjęcie uchwały..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Roman Marciniak, Barbara Płomińska 

 

Uchwała nr LXV/504/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/288/2021w sprawie określenie 

górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do 

ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Ustronie Morskie, za 

usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżnienia zbiorników bezodpływowych 

lub osadników przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych została podjęta 

jednogłośnie. 
 

d) Druk nr 7 - w sprawie zmiany uchwały nr XXV/205/2020 z dnia 26 listopada 2020 r. Rady Gminy 

Ustronie Morskie w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ustronie Morskie - dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kinga Kurkowska Kierownik Referatu Ochrony Środowiska. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Kinga Kurkowska 

 

Brak dyskusji 

 

Przedstawienie opinii Komisji Komunalnej  – Przewodniczący Andrzej Staszak– Komisja Komunalna 

wydała opinię pozytywną. 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 7 - w sprawie zmiany uchwały nr XXV/205/2020 z dnia 26 listopada 2020 r. Rady Gminy 

Ustronie Morskie w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 



Ustronie Morskie - dyskusja, podjęcie uchwały..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Roman Marciniak, Barbara Płomińska 

 

Uchwała nr LXV/505/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XXV/205/2020 z dnia 26 listopada 2020 r. 

Rady Gminy Ustronie Morskie w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Ustronie Morskie została podjęta jednogłośnie. 
 

 

e) Druk nr 8 - w sprawie wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych - 

dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kinga Kurkowska Kierownik Referatu Ochrony Środowiska. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Kinga Kurkowska 

 

Brak dyskusji 

 

Przedstawienie opinii Komisji Komunalnej  – Przewodniczący Andrzej Staszak– Komisja Komunalna 

wydała opinię pozytywną. 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 8 - w sprawie wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych - 

dyskusja, podjęcie uchwały..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Roman Marciniak, Barbara Płomińska 

 



Uchwała nr LXV/506/2023 w sprawie wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający 

się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 

nieczystości ciekłych została podjęta jednogłośnie. 
 

f) Druk nr 9 - w sprawie uchwalenia Regulaminu Cmentarzy Komunalnych w Ustroniu Morskim i 

Rusowie - dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zenon Wajgert Dyrektor GOSiR 

 

Przedstawienie opinii Komisji Komunalnej – Przewodniczący Andrzej Staszak– Komisja Komunalna 

wydała opinię pozytywną. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Zenon Wajgert 

- Marek Leciaho 

- Olga Grajek 

- Andrzej Basarab 

- Denis Tomala 

- Tomasz Rymaszewski 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

 

Dyskusja dotyczyła ilości miejsc grzebalnych przy grobie; zapisu w regulaminie dot. szczególnych 

przypadków, nieograniczania miejsc do rezerwacji; zmian w regulaminie w zdaniu poprzez usunięcie 

słów „przy grobie”. 

  

Głosowano wniosek w sprawie: 
usunięcie słów "przy grobie".  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 1, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Krzysztof 

Psykała, Anna Sianos , Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

PRZECIW (1) 

Mirosław Dziewiałtowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Rymaszewski 

NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (1) 

Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (2) 

Roman Marciniak, Barbara Płomińska 

 

Wniosek przegłosowano większością głosów. 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 9 - w sprawie uchwalenia Regulaminu Cmentarzy Komunalnych w Ustroniu Morskim i 

Rusowie - dyskusja, podjęcie uchwały..  



 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Rymaszewski 

NIEOBECNI (2) 

Roman Marciniak, Barbara Płomińska 

 

Uchwała nr LXV/507/2023 w sprawie uchwalenia Regulaminu Cmentarzy Komunalnych w 

Ustroniu Morskim i Rusowie została podjęta większością głosów. 
 

 

g) Druk nr 10 - w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Ustroniu Morskim - dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Izabela Poznańska Kierownik GOPS 

 

Przedstawienie opinii Komisji Publicznej – Przewodniczący Mirosław Dziewiałtowicz – Komisja 

Publiczna wydała opinię pozytywną. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Izabela Poznańska 

- Marek Leciaho 

 

Dyskusja dotyczyła czasu powoływania członków do Zespołu (czas nieokreślony). 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 10 - w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Ustroniu Morskim - dyskusja, podjęcie uchwały..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Roman Marciniak, Barbara Płomińska 

 

Uchwała nr LXV/508/2023 w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Ustroniu Morskim została podjęta jednogłośnie. 



 

 

h) Druk nr 11 – w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników – 

dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawił Krzysztof Grzywnowicz Przewodniczący Rady Gminy 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 

 

Brak dyskusji 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 11 – w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników – dyskusja, 

podjęcie uchwały..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Roman Marciniak, Barbara Płomińska 

 

Uchwała nr LXV/509/2023 w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników została podjęta jednogłośnie. 
 

 

i) Druk nr 12 - w sprawie wyrażenia woli podtrzymania członkowstwa Gminy Ustronie Morskie w 

Stowarzyszeniu Lokalnej Grupy Działania "Siła w Grupie" w okresie programowania 2023-2027 - 

dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Ewa Ostrowska Sekretarz Gminy. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 

- Elżbieta Macek 

 

Dyskusja dotyczyła źródeł dofinansowania budowy Skate Parku w Ustroniu Morskim. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 12 - w sprawie wyrażenia woli podtrzymania członkowstwa Gminy Ustronie Morskie w 

Stowarzyszeniu Lokalnej Grupy Działania "Siła w Grupie" w okresie programowania 2023-2027.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Roman Marciniak, Barbara Płomińska 

 

Uchwała nr LXV/510/2023 w sprawie wyrażenia woli podtrzymania członkowstwa Gminy Ustronie 

Morskie w Stowarzyszeniu Lokalnej Grupy Działania "Siła w Grupie" w okresie programowania 

2023-2027 została podjęta jednogłośnie. 
 

 

j) Druk nr 13 - w sprawie zmiany uchwały NR LVII/433/2022 z dnia 24 listopada 2022 roku w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałaniu Narkomanii na rok 2023 - dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Jolanta Waligóra Pełnomocnik ds. Ewidencji działalności 

gospodarczej, profilaktyki przeciwalkoholowej i uzależnień, rozwiązywania problemów alkoholowych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Jolanta Waligóra 

- Marek Leciaho 

- Tomasz Rymaszewski 

- Andrzej Basarab 

- Mirosław Dziewiałtowicz  

- Monika Łada 

- Hanna Caban 

 

Dyskusja dotyczyła zwiększania i zabezpieczenia środków na profilaktykę, zapewnienia psychologa 

w placówkach oświatowych, firm sprzedających alkohol na plaży. 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 13 - w sprawie zmiany uchwały NR LVII/433/2022 z dnia 24 listopada 2022 roku w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałaniu Narkomanii na rok 2023 - dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Krzysztof Grzywnowicz, Krzysztof 

Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

PRZECIW (1) 

Marek Leciaho 

NIEOBECNI (3) 

Olga Grajek, Roman Marciniak, Barbara Płomińska 

 

Uchwała nr LXV/511/2023 w sprawie zmiany uchwały NR LVII/433/2022 z dnia 24 listopada 2022 



roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na rok 2023 została podjęta większością głosów. 
 

 

9. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym – dyskusja. 

 

Informację przedstawiła Bernadeta Borkowska Wójt Gminy. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Bernadeta Borkowska 

- Tomasz Rymaszewski 

- Andrzej Staszak 

 

Dyskusja dotyczyła spółdzielni energetycznej w gminie Malechowo, tematów omawianych 

z prezydentem Andrzejem Dudą na spotkaniu w Politechnice Koszalińskiej, wyjaśnienia skrótu 

ZROT. 

 

 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Andrzej Basarab 

- Bernadeta Borkowska 

- Tomasz Rymaszewski 

- Marek Leciaho 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Kinga Kurkowska 

- Remigiusz Masina 

- Elżbieta Macek 

- Justyna Lasota-Wasicka 

 

Dyskusja dotyczyła  

 terminu realizacji inwestycji pod nazwą bezpieczny pieszy w postaci montażu radarowych 

tablic kontroli prędkości na przejściach dla pieszych przy ul. Polnej – przesunięcia terminu 

realizacji na przełom października i listopada 2023 r.; 

 przekazania informacji dot. stanu prawnego sporu Center Baltik – uchylony wyrok, sprawa do 

ponownego rozpatrzenia przez Sąd Apelacyjny w Szczecinie; 

 remontu pomieszczenia/domu dla ratowników, terminu wykonania oraz zabezpieczonych 

środków na remont, braku działań w tej sprawie przez 10 miesięcy; 

 usunięcia przez Energa Operator wrastających w linie energetyczną krzewów, problemu z 

wycinką ze względu na nowo budowaną linie energetyczną, zgłoszenia  zaistniałej sytuacji, 

wniosków i rozwiązań ze strony energii – bez zgody energii na wycinkę po ustaleniu że nie 

zagrażają bezpieczeństwu, wpływu gminy na działania Energii na terenie gminnym, wkopania 

nowej linii w ziemię zamiast ustawiania nowych słupów betonowych; 

 ewentualnej zmiany terminu zakończenia budowy amfiteatru, dodatkowych prac mających 

wpływ na podwyższenie kosztów; 

 wyboru projektanta do ocieplenia ośrodka zdrowia oraz terminu przygotowania dokumentacji 

technicznej, nazwy biura projektowego, która wykonuje dokumentacje, przejrzenia umowy 

z wykonawcą;  



 ustalenia faktów prawnych przez pracowników urzędu gminy, co do możliwości preferowania 

mieszkańców na parkingach gminnych, w celu zastosowania preferencji odnośnie nie 

ponoszenia opłat w strefie płatnego parkowania. 

 

11. Wolne wnioski i informacje. 

 

Brak wolnych wniosków i informacji. 

 

 

12. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

  

Przewodniczący Rady Gminy Ustronie Morskie 

Krzysztof Grzywnowicz 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Agnieszka Smołucha 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


